



WSA 2022 - China Selection 2022 世界信息峰会大奖 - 中国区选拔赛 Application Form 报名表格

Deadline for Application: 15 July 2022 18:00(HKT)
截止报名: 2022 年 7 月 15 日 18:00 (香港時間)

Entry must submit with the following:

1. Complete the application form (both Chinese and English versions are required)
2. A video (max. 5 minutes) to present the product / project with English subtitles.
3. A comprehensive description of the project / product in English (max 5,000 words)
4. Please sign the authorized signature and stamp the organization chop with date in the declaration and indemnity form

参赛机构须递交以下资料:

1. 以中文、英文填写的报名表格各一份
2. 连同一段不多于 5 分钟的短片并附上英文字幕介绍参赛项目
3. 一份不多于 5,000 字项目详细说明(必需为英文)
4. 于“参赛声明”签署已授权的签名并盖上公司印章

Remarks: All submitted information must be in typed and in both English and Chinese.

备注: 参加表格必须以中文以及英文电脑打稿填写

Enquiry: Internet Professional Association, Ms Monica Lo +852 2778 0040, E-mail: iproa@iproa.org

查询: 互联网专业协会秘书处, Ms Monica Lo 电话:(+852) 2778 0040; 电邮: iproa@iproa.org

Please submit information to:

请递交参赛资料至:

Attn: Internet Professional Association 互联网专业协会

Address 地址:

10/F., Dawning House, No.145 Connaught Road Central, Hong Kong

香港上环干诺道中 145 号多宁大厦 10 楼

* Please write WSA 2020 - China and Hong Kong Selection on the envelope

(信封请注明: 2022 世界信息峰会大奖 - 中国及香港地区选拔赛)



Entry Information 参赛作品摘要

Name of Entry (Eng) :
参赛项目名称 (中) :

Short description of the project / product 参赛项目简介 (Not more than 200 words 不多于 200 字) :

Please mark " " in the category to be joined: 请以" "标示参赛组别:

For more information, please click on 详情请浏览: <https://wsa-global.org/contest/categories/>

- | | |
|--|---|
| <input type="checkbox"/> 政府及市民参与
Government & Citizen Engagement | <input type="checkbox"/> 文化及旅游
Culture & Tourism |
| <input type="checkbox"/> 健康及福祉
Health & Well Being | <input type="checkbox"/> 智慧居住环境及城市化
Smart Settlements & Urbanization |
| <input type="checkbox"/> 学习及教学
Learning & Education | <input type="checkbox"/> 商务及贸易
Business & Commerce |
| <input type="checkbox"/> 环境及绿色能源
Environment & Green Energy | <input type="checkbox"/> 共融与赋权
Inclusion & Empowerment |
| <input type="checkbox"/> 世界信息峰会青年创新奖
(只予 26 岁或以下人士参加) (即 1995 年 1 月 1 日后出生的人士)
WSA Young Innovators (for Age under 26 only, born after 1 January 1995) | |

Applicant Information 参赛单位资料

Name of Project (Eng) :
参赛项目名称 (中) :

Surname of Applicant 参赛者姓氏:

First Name of Applicant 参赛者名字:

Gender 性别:

Email 电邮:

Univ./Company/Org. 机构名称

Address :

联络地址 :

Post Code :

邮政编号:

Phone 电话 :

Project / Product URL 项目/产品 网址 :



Reason for Nomination 提名原因 * (Please explain why you nominate this project. This will help the jury to see the unique value of it. 请解释项目的独得之处，值得被评委提名，请说出项目的独特价值)

English:

中文:

Contact Details 联络人

Name 姓名:

Title 职位:

Phone 电话:

Email 电邮:

評番準則:

5 Technical Criteria 技术准则

- CONTENT 内容 | Quality and comprehensiveness 质量及综合性
- FUNCTIONALITY 功能 | Ease of use, user experience, appropriate interactivity 使用容易度、用家体验、适当互动
- DESIGN 设计 | Navigation / orientation and visual appeal 浏览 / 导向及视察吸引
- TECHNOLOGY 科技 | State of the art in technology and quality of technical realization 技术发展水平及技术实现质量
- INNOVATION 创新 | Originality and newness to targeted users, Business model society and market 对目标用家的原创性及创新性、社会及市场商业模式

2 Strategic Criteria – social / societal 策略准则 – 社会/ 社会的

- IMPACT 影响 | Local Impact / Impact on community & society 本地影响、对社会及小区影响
- VALUE 价值 | Addressing UN SDGs, narrowing digital divide, global relevance, potential 响应联合国持续发展目标、缩窄数码鸿沟、全球关联、项目潜力

**Declaration 声明**

I/We hereby declare that 本人/我们在此声明：

- | |
|--|
| 1. I/We had read through and accept the stated Rules and Regulations for World Summit Awards – China Selection 2022
本人/我们经详细阅读并愿意接受主办机构或伙伴机构所列明的参赛规则，本人愿意成为是次 2022 世界信息峰会大奖 -中国区选拔赛的参赛单位。
https://wsa-global.org/wp-content/uploads/2021/03/Contest-rules-2021_mw_nw-FINAL.pdf |
| 2. I/We hereby declare that the information submitted is correct to the best of my/our knowledge.
本人/我们在此声明所提供的资料是就我方所认知，所有资料真确无讹。 |
| 3. I am/ We are prepared to attend interviews with the judging panel on dates to be specified by the Organizer or Partner of this selection.
我/我们将出席由主办机构或伙伴机构所安排的评审面试。 |
| 4. If I am / We are selected as the winner of the selection 2022, I am/ we are obliged to attend the ceremony or promotional activities organized Organizer or Partner of this selection.
如本人/我们获得为 2022 世界信息峰会大奖 -中国区选拔赛)的提名，我/我们将出席由主办机构或伙伴机构所举办的颁奖典礼或宣传活动。 |
| 5. The Organizer or Partner of this selection reserves the right to accept or reject any entry and have the authority to amend any judging criteria if deemed necessary.
本选拔赛的主办机构或伙伴机构保留接受或拒绝任何参赛申请的权利。如有需要，主办机构或伙伴机构有权修改评审标准。 |
| 6. Should there be any dispute in the result of the Awards, the decision of the judging panel shall be final.
本人/我们若对奖项结果有任何争议，一切均以评审团的最终决定为准。 |
| 7. In respect of any third party works, things and materials incorporated in the above entry, I/we have a valid and continuing license under which I am/we are entitled to use such third party works, things and materials in the creation development and making of the above entry.
有关包含在上述参赛作品中的任何第三者作品、对象和材料，我/我们拥有有效及持续的牌照，并有权在创作及制作使用上述参赛作品该等第三者作品、对象和材料。 |
| 8. I am/We are the owner of the copyrighted and all other intellectual property rights in the above entry and hereby grant to Organizer or Partner of this selection the right to use the above entry or any part of it thereof for all purposes relating to the Awards and its activities including but not limited to the exhibition and publication of the above entry.
我/我们是上述参赛作品的版权及其知识产权的持有人，并把有关权利给予主办机构或伙伴机构以使用上述参赛作品或其中任何部分与本活动有关的所有用途，包括但不限于展示及发表上述参赛作品。 |
| 9. The use of the above entry for any purposes by the Organizer or Partner of this selection and its activities including but not limited to the exhibition and publication of the above entry will not infringe the intellectual property rights of any parties.
主办机构或伙伴机构有权使用上述参赛作品作本选拔赛有关活动的所有用途，包括但不限与展示及发表上述参赛作品，此等行为不属侵犯任何人士或机构的知识产权。 |
| 10. The Organizer or Partner reserves the right to change the rules and regulations without prior notification.
主办机构或伙伴机构保留更改有关规则的权利而不需作任何通知。 |

Signature 签署：

Organization chop 机构盖章：

Date 日期：

Name 姓名: ()
Authorized Representative 认可代表